
 

 

 
 18ינואר 

 הוועדה למלחמה בנגע הסמים מועצה אזורית מנשה
 נוכחים:

, עומר כבהה, נציג ציבור, הרשות הלאומית למלחמה בסמים ובאלכוהול -לוי סודאי יו"ר,תמי חצ'ואל תפזי
 ,רחלי גלקין, חגית סאלם, שרון פרץ,  דודו כהן ערדהרונית מסליס נציגת ציבור, שמשי כהנא, סעיד 

 

 פתיחה: פזית יו"ר
 

 ע"י דודו כהן 2018הצגה של תכנית שנתית לשנת 
 דיון:

תמי חצ'ואל: הרשות במגמת התחדשות כאשר הרשות הלאומית מתאחדת תכנית עיר ללא 
 לימות ובמהלך השנה יהפכו לגוף אחד.א

 עומר: מעלה את בעיית השימוש בסמים במגזר הערבי.
 רונית: סיירת ההורים נותנת מענה לנוער אך כרגע פחות ופחות נוער נראה ברחובות.

 רחלי גלקין: יש תכניות מניעה עשירות ומגוונות בבתי הספר.
 צעותה בני הנוער קונים סמים.פזית: כדאי לשים לב לאפליקציה החדשה טלגראס שבאמ

 שרון: המשטרה מכירה את התופעה ומתמודדת איתה.
 .2019תקציב הפעילות הוכפל וכך אנו מקווים שיהיה גם בשנת  2018תמי: ב
שמחה שהמועצה עובדת גם מול ארזים ואלוני הוועדה מאשרת את תכנית העבודה, פזית: 
 יצחק.

 
 

 כתב: דודו כהן
  


